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REUNIÓ REGIONAL RPCT DE SINDICATS I CAPS 
 

El proppassat divendres 8 de febrer de 2019, USPAC, juntament amb la resta de 

sindicats, ens vam reunir amb el Sots Cap de la Regió Policial del Camp de Tarragona 

(RPCT) i amb la Cap de l’Administració de la Regió. Aquests són els punts tractats:  

 

-Canvis d’escamots i d’altres unitats a Tarragona: Advertim que aquest fet ha 

produït malestar entre els companys/es. Ens informen que s’ha produït 21 canvis, 9 

d’ells voluntaris, 9 involuntaris per equilibrar escamots i la resta fruït de la 

reestructuració (desaparició Argot Nucli i ampliació Fura); tots ells ens diuen  

consensuats amb els comandaments (bàsicament de l’escala intermèdia) per a poder 

afrontar la USC Tarragona. 

 

-Transparència en els oferiments: Es busca la polivalència, es busca un determinat 

perfil i se’ns recorda que no són places de per vida, sobretot de cara a poder ser 

ocupades per segones activitats. Ens diuen que en breu es valorarà la incorporació 

d’agents a Q3 d’OAC i Proximitat. 

 

-Denegació PAP’S: Per molt que se’ns digui que es deneguen pocs AP’S, segons 

estadístiques, el cert és que sobretot en festius, caps de setmana i nit es deneguen 

reiteradament. Ens responen que la prioritat és concedir el màxim sempre que no 

afecti a nivell operatiu. Us recordem que s’ha de demanar SEMPRE els AP’S per 

ATRI per tal de deixar constància i no “maquillar” estadístiques. 

 

-Imputació/Pagament hores treballades el 21: S’imputa les hores treballades 

segons la franja ja planificada, i les hores de més retribuïdes. La gent que estava de 

Festa, jornada a càrrec de romanent, i la resta retribuïdes.  

Això va generar dies blaus, en el cas de tenir exhaurit el romanent, de no haver 

gaudit aquest dia de festa, les hores passen a la bossa d’hores. Qualsevol dubte al 

respecte consulteu al vostre delegat/da. 

 

-Felicitacions U.I TARRAGONA: El cap d’U.I va fer un escrit, que va elevar a la 

Regió, perquè va considerar que no havia demanat quan pertocava les felicitacions als 

companys/es per l’atemptat de Cambrils. Hem preguntat en quin tràmit es trobava i 

ens hem quedat perplexes quan ens han informat que no s’ha demanat res, sinó que 

la voluntat del Cap era únicament informar. Donarem les instruccions als afectats per 

a iniciar les accions que convinguin. 

 

-Roba d’hivern: Ens congratulem que anys després de demanar per activa i per 

passiva la roba d’hivern a les zones més gèlides de la regió, finalment s’hagin 

començat a repartir a Falset, Montblanc i Valls. Es tindrà en compte Trànsit i ARRO 

amb serveis habitualment a peu de carretera, controls,... fa que pateixin 

constantment les adversitats atmosfèriques?. Ens diuen que amb la nova uniformitat 

desapareix el concepte de zones gèlides, i el que s’ha fet es començar a repartir part 

d’aquesta nova uniformitat a les zones que tant hem reclamat. S’anirà fent per fases. 
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-Vehicles trànsit en mal estat: Durant el 2019 es farà la contractació, sense data 

prevista d’incorporació (el que si saben és que les Xenon trigaran més). Els tipus de 

vehicles i la quantitat ve redistribuïda des de Prefectura. 

 

-Seguretat i reforma de l’OAC Mallafré: Ja tenen l’informe favorable, s’eleva a la 

Comissió, i es suma al projecte d’altres propostes (reixa al pàrquing exterior, porta 

blindada i altres mesures de seguretat com la càmera accés principal, ampliació de 

vestidors…). La prioritat i compromís és de portar-ho a terme quan abans millor. 

 

-Càmera/Botonera Mallafré: Es demana que es revisi i mentre no es faci efectiu el 

projecte d’aquestes instal·lacions, l’empresa de manteniment prioritzi les reparacions 

d’aquesta OAC. 

 

-Interpretació dels criteris permisos hospitalaris, absència visita mèdica per 

malaltia sobrevinguda: Després de debatre per interpretacions diferents dels 

criteris aquests últims mesos i consultat també amb RRHH Barcelona tenim: 

 

- En el cas de cirurgia sense ingrés, dona dret a 2/4 dies si justifica “pacient 

precisa repòs domiciliari”. 

 

- En el cas d´hospitalització, 2/4 dies si continua ingressat en el moment de 

gaudir el permís. En cas de tenir alta hospitalària, s’hauria de justificar que 

“pacient precisa de cura i atenció al domicili”. 

 

- En cas de malaltia sobrevinguda un cop iniciat jornada de treball, es requerirà 

justificant d’assistència mèdica i si no es retorna al treball (i no s’agafa baixa). 

No s’han de retornar les hores, es computen com AVM. 

 

 

-Sostre de pladur de la Comissaria de Cambrils: Han passat algunes incidències 

que s’han donat al despatx d’U.I, menjador,… s’hauria de canviar o reforçar, de no ser 

així ho haurem d’elevar al delegat de riscos i seguretat laboral; ens asseguren que ho 

tornaran a revisar, estarem pendents. 

 

-Problemes de climatització a Valls i Montblanc: Ens diuen que actualment no els 

consta cap avaria, que quan hi ha una incidència es repara i mentre es posen estufes 

(a Regió sempre n’hi ha a disposició). 

 

-Previsió estat de l’auditoria de la seguretat de les comissaries: S’està fent 

auditoria per part de la Comissió de Seguretat i les propostes s’eleven. Pel que fa 

concretament a la Regió, el RAM de 2019 només inclou les càmeres de Reus. 

 

-Efectius en pràctiques al juny de 2019 a la RPCT: Ens diuen que ho 

desconeixen, no disposen d’informació. 
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-Sector Montblanc Trànsit: Insistim que la decisió de la DGP de “deixar morir el 

sector” realment juga en contra de tot el que s’havia guanyat en prevenció (ja tenim 

tres víctimes mortals i algun incident que no s’ha pogut cobrir adequadament per 

manca de patrulles al sector). Cada cop es fan més serveis fora de sector.  

 

Se’ns recorda repetidament la visió regional. Des d’USPAC instem als caps que 

reflexionin i no es carreguin la tasca de prevenció que durant anys s’ha fet  al sector i 

que ara sembla oblidada i, repercutirà en la seguretat dels ciutadans. Sense 

patrullatge ni controls al sector, la prevenció desapareix i sense prevenció 

l’accidentalitat puja. Els Caps tornen a reiterar que prioritzen els punts de 

concentració dels accidents, els punts on la sinistralitat és més elevada. 

 

-Porta pàrquing Salou avariada: Ja fa dos mesos. Insistim que és prioritari la seva 

reparació per un tema de seguretat, esperem que en breu estigui reparada. Se’ns diu 

que des d’Administració insistiran perquè s’agilitzin les reparacions. 

 

-Males olors vestidors noies Salou: Ens diuen que s’estan revisant per a trobar la 

solució. Sembla ser que seria un problema dels “baixants”. 

 

-Dispositiu TOGA: Aprofitem la reunió per a tractar aquest punt. D’es d’USPAC ens 

reiterem que és un despropòsit aquest dispositiu, ja que s’està prioritzant la seguretat 

dels edificis a la seguretat pública. La manca d’efectius actual, fa que aquest dispositiu 

deixi sense patrulles part del territori. 

 

 

 

La propera reunió tindrà lloc el 10 de maig a les 11h. Us recordem que no espereu a 

passar les problemàtiques i incidències que vagin sorgint, contacteu d’immediat amb 

el vostre delegat/da. 

 
 
 
Catalunya, 11 de febrer de 2019 
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